
Zie de mens - De volgelingen 

‘We hebben het over de volgelingen van Jezus.’ 

Zie de mens gaat over de volgelingen van Jezus. Waarom beslist een mens om een ander 
mens bijna blindelings te volgen? Hebben we dan zo’n innerlijke behoefte aan leiders? Wat 
gebeurt er met een groep wanneer hun leider wegvalt? Centraal staat hun zoektocht naar 
zingeving en rechtvaardigheid. 

Met deze vragen als uitgangspunt zaten regisseur Arie de Mol, schrijver Erik-Ward Geerlings 
en dramaturgen Alain Pringels en Mart-Jan Zegers ruim een half jaar met hun neus in de 
Bijbel en in een rijk gevulde bibliotheek. 

Dramaturg Alain Pringels praatte met hen over Zie de mens tijdens Op weg naar Zie de mens 
op donderdag 12 februari 2015. 

1. Arie de Mol: ‘We hebben het over de volgelingen van Jezus.’ (video 1) 
2. Arie de Mol: ‘Ik zie het eerder als een ideaal dan als een religieus stelsel.’ (video 2) 
3. Arie de Mol: ‘In alle films die ik heb gezien is Jezus het minst interessante 

personage.’ (video 3) 


